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>1.过生日英语祝福语贺词
1、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福！
2、Wishing you a wonderful birthday.You make this world a nicer place just by being so kindhearted.May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things,too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
3、Have a great day, for today is your birthday and a wonderful event. Wish you happiness unfolding like the petal of a rose.
生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
4、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
只有用挚爱绢成的祝福的话， 才能献给像您那样慈爱的爸。
5、Wishing you a wonderful birthday.You make this world a nicer place just by being so kindhearted.May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things,too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
6、May your life brighter as each birthday comes and goes.The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
7、Wishing you glad days filled with friendliness,bright days filled with cheer,warm days filled with happiness to last throughout the year!Have a wonderful brithday1.
愿你一年到头都有充满友谊的欢欣日子，充满愉快的明朗日子，充满幸福的温馨日子！祝你度过一个美妙的生日！
8、To my husband，Happy birthday with all my love!
给我的丈夫，用我全部的爱祝你生日快乐！
9、To a very special uncle，Because you\'re always thought of in a very special way,sure wouldn\'t miss a chance like this to tell you so today,Happy Birthday!
献给豁达宽厚的叔叔，因为在我的心里，您总是特别珍贵，今天我能告诉您，当然不错过机会。祝您生日快乐！
10、Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best.The finest things in life today and every day!
热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你！
>2.过生日英语祝福语贺词
1、以我忠贞的爱情，祝福你生日快乐！
My love, bless you Happy birthday!
2、生日快乐，亲爱的。你是世上最可爱的人。
Happy birthday, sweetheart. You are the most lovely person in the world.
3、思念万千，祝福无数，在此佳节，祝君快乐!
Miss myriad, countless blessings, wish you happy this holiday season!
4、生日快乐！愿在这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happy birthday! May your days be filled with joy on this special day.
5、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更美好！
The candles, but each birthday happy. Lucky you, tomorrow will be better!
6、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, my dear friend, may you be happy every day!
7、谢谢你还记的我的生日，你刚才怎么不接电话呀?能给我打个电话吗?
Thank you for your birthday. Why didn\'t you answer the phone? Could you give me a call?
8、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐!
I write in the blooming orchid petals on your endless thoughts and blessings, and wish you a happy birthday!
9、一句问候，一声祝福，一切如愿，一生幸福，一世平安。祝生日快乐！
A greeting, a blessing, all do so, a lifetime of happiness, peace I. Happy birthday to you!
10、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，祝你生日快乐！
May the joy of nature embrace you in this special day that belongs to you!
>3.过生日英语祝福语贺词
1、送你一瓢祝福的心泉，浇灌你每一个如同今日的日子!
Give you a ladle of blessings of the fountain of the heart, watering you every day as today!
2、生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happy birthday! May all your moments be filled with joy on this special day.
3、没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。祝自己生日快乐!
No man or woman is worth your tears, and the one who is, won\'t make you cry. Happy birthday to myself!
4、接受生日的祝福，接受祝愿的美好，祝生日快乐，幸福围绕!
Accept birthday wishes, accept the good wishes, happy birthday, happiness around!
5、没有什么祝愿比我们的更温馨，没有谁家的女儿比你更亲。生日快乐!爱你无比!
No wish is warmer than ours, no daughter is closer to you. Happy birthday! Love you so much!
6、祝生日快乐，天天开怀合不拢嘴。
Happy birthday, happy every day.
7、子君诞辰时，亲人明媚心!
When Zijun was born, his loved ones were bright and charming!
8、在你生日之际，我只有默默的为你祈祷为你祝福：生日快乐，永远幸福!
On your birthday, I can only silently pray for you and wish you: Happy birthday, always happy!
9、生日快乐，今天过得愉快!
Happy birthday, have a nice day!
10、五彩缤纷的世界，只有友情最珍贵，在这属于你的日子里，祝你快乐!
In a colorful world, only friendship is the most precious. On this day that belongs to you, I wish you happiness.
>4.过生日英语祝福语贺词
1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday。
2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife。
5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
Let me bless for you， let me laugh for you， because in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
6、我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
7、寿星佬，在你的生日来临之际，祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现，生日快乐！
The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
8、轻轻的我来了，正如我轻轻的走，我挥一挥衣袖，留下一头金牛。在您生日来临之际，送去我深深的祝福，祝你牛运冲天。
I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
9、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你，生日快乐！
Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
10、我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest， may the peace of a golden dream be filled with happiness。
>5.过生日英语祝福语贺词
1、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy,too,as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
2、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one.May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
3、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
4、Looking back across the years,we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise.Growing older only means the spirit grows serene.Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐！
5、My heartiest birthday greetings to you,a feeling much warmer than anybody can know.Best wishes for everything your heart desire in the year.
我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
6、An aunt who is as sweet as you should get a birthday bug or two and after that a birthday kiss Have a very happy birthday!
像您这样可爱的姨，为祝贺您的生日，应当一遍、两遍把您抱起，然后再来个生日的吻礼。祝您生日格外快乐！
7、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday.Today specially belongs to you.Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜！
8、May your birthday be a celebration of the life.Wish you all happiness,health and prosperity with many returns of the day.
愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
9、I hasten to congratulate you on the coming of your birthday.May gladness fill your every hour with joy to light your way.
我急切地祝贺你生日的到来，愿你时时刻刻都充满欣喜，照亮前程。
10、May each hour be happy one on this special day.May the day ahead be more than happy,too,as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
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